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vergelijking met de begroting. Periodiek wordt ook 
 aandacht besteed aan personeelsaangelegenheden en 
andere operationele zaken, afhankelijk van het onderwerp 
met meer of minder intensiteit. De voortgang van 
 juridische procedures wordt regelmatig met de directie 
besproken en beslissingen over het entameren van nieuwe 
procedures en het al dan niet treffen van schikkingen 
 werden genomen. De beslissing om ook in 2014 de Dag 
van de Belegger geen doorgang te laten vinden werd 
besproken. De raad van toezicht keurde ook de beslissing 
van de directie om het lidmaatschap van EuroFinuse te 
beëindigengoed.Ookwerdgesprokenoverhet
compliance beleid voor de medewerkers en de leden van 
de directie en de raad van toezicht.

Afgezien van de onderwerpen die hiervoor al zijn 
 aangestipt begon de raad van toezicht met de directie een 
intensieve discussie over de strategie van de VEB op de 
langere termijn. Conclusies werden nog niet getrokken. 
Die discussie wordt in 2015 voortgezet.

De leden van de raad van toezicht woonden het jaardiner 
van de medewerkers bij en hadden daarbij de gelegenheid 
om in informele sfeer nader kennis te maken met de 
medewerkers van de VEB. Bij de periodieke evaluatie van 
de raad van toezicht werd deze gelegenheid bijzonder 
gewaardeerd.

De raad van toezicht spreekt zijn erkentelijkheid uit voor 
de inzet van directie, medewerkers en vergaderbezoekers 
van de VEB in het achterliggende jaar.
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